
П Р О Т О К О Л  №4 
 

     На 28.03.2024г. /четвъртък/ от 10.00 ч. се проведе съвместно заседание на комисията по 

икономическа политика, бюджет, финанси и финансов контрол, земеделие, гори, ТСУ, поземлена 

реформа и приватизация и комисията по законност, правни въпроси, правата на човека, жалби и 

сигнали на граждани, образование, здравеопазване, социални дейности, екология, туризъм, 

култура, вероизповедание и спорт към  ОбС-Кресна.  

Присъстват: -  10 общински съветника. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Колеги, имаме кворум и можем да започнем работа, тъй като 

заседанието на двете комисии е общо, трябва да бъде избран водещ. 

В. Стоичков: – Предлагам това да е г-жа М.Божинова. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Подлагам на гласуване предложението на г-н В. Стоичков. 

Гласуване: :    10 гласа „за”,   0 „против” и   0 „въздържал се”. Приема се. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №67/20.03.2024 г., 

относно кандидатстване на община Кресна с партньорски проект „Миграционен път на птиците 

Струма-Средиземноморие”. 

В. Стоичков: - Предлагам да се приеме предложението на Кмета. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Има ли други предложения? Няма.  Подлагам на гласуване 

предложението на г-н В. Стоичков. 
Гласуване: :    10 гласа „за”,  0 „против” и  0 „въздържал се”. Приема се. 

 

М. Божинова – предс. на ОбС: - след проведените дебати, с  10 гласа  „за”, 0 „против” и   0 

„въздържал се”, комисиите предлагат на ОбС следното: 

Р е ш е н и е   №1 

ОбС-Кресна приема  Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №67/20.03.2024 г., относно 

кандидатстване на община Кресна с партньорски проект „Миграционен път на птиците Струма-

Средиземноморие”. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

М. Божинова – предс. на ОбС – Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №68/20.03.2024 г., 

относно кандидатстване с проектно предложение „Осигуряване на оборудване за по-добро 

обслужване на потребителите на проект „Топъл обяд в община Кресна и „Домашен социален 

патронаж” в община Кресна”. 

В. Стоичков: - Предлагам да се приеме предложението на Кмета. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Има ли други предложения? Няма.  Подлагам на гласуване 

предложението на г-н В. Стоичков. 
Гласуване: :    10 гласа „за”,  0 „против” и  0 „въздържал се”. Приема се. 

 

М. Божинова – предс. на ОбС: - след проведените дебати, с  10 гласа  „за”, 0 „против” и   0 

„въздържал се”, комисиите предлагат на ОбС следното: 

Р е ш е н и е   №2 

ОбС-Кресна приема Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №68/20.03.2024 г., относно 

кандидатстване с проектно предложение „Осигуряване на оборудване за по-добро обслужване на 

потребителите на проект „Топъл обяд в община Кресна и „Домашен социален патронаж” в 

община Кресна”. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 



М. Божинова – предс. на ОбС – Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №69/20.03.2024 г., 

относно кандидатстване на община Кресна като партньор по Програма ИНТЕРРЕГ ГЪРЦИЯ – 

БЪЛГАРИЯ. 

В. Стоичков: - Предлагам да се приеме предложението на Кмета. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Има ли други предложения? Няма.  Подлагам на гласуване 

предложението на г-н В. Стоичков. 
Гласуване: :    10 гласа „за”,  0 „против” и  0 „въздържал се”. Приема се. 

 

М. Божинова – предс. на ОбС: - след проведените дебати, с  10 гласа  „за”, 0 „против” и   0 

„въздържал се”, комисиите предлагат на ОбС следното: 

Р е ш е н и е   №3 

ОбС-Кресна приема Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №69/20.03.2024 г., относно 

кандидатстване на община Кресна като партньор по Програма ИНТЕРРЕГ ГЪРЦИЯ – БЪЛГАРИЯ. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

М. Божинова – предс. на ОбС – Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №72/25.03.2024 г., 

относно кандидатстване на община Кресна, като партньор в проект „Сребърен туризъм за 

устойчиво трансгранично развитие”. 

В. Стоичков: - Предлагам да се приеме предложението на Кмета. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Има ли други предложения? Няма.  Подлагам на гласуване 

предложението на г-н В. Стоичков. 
Гласуване: :    10 гласа „за”,  0 „против” и  0 „въздържал се”. Приема се. 

 

М. Божинова – предс. на ОбС: - след проведените дебати, с  10 гласа  „за”, 0 „против” и   0 

„въздържал се”, комисиите предлагат на ОбС следното: 

Р е ш е н и е   №4 

ОбС-Кресна приема Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №72/25.03.2024 г., относно 

кандидатстване на община Кресна, като партньор в проект „Сребърен туризъм за устойчиво 

трансгранично развитие”. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

М. Божинова – предс. на ОбС – Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №63/18.03.2024 г., 

относно Библиотеката на читалище „Култура 1932” гр. Кресна на носи името на Борис 

Костадинов Сандански. 

В. Стоичков: - Предлагам да се приеме предложението на Кмета. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Има ли други предложения? Няма.  Подлагам на гласуване 

предложението на г-н В. Стоичков. 
Гласуване: :    10 гласа „за”,  0 „против” и  0 „въздържал се”. Приема се. 

 

М. Божинова – предс. на ОбС: - след проведените дебати, с  10 гласа  „за”, 0 „против” и   0 

„въздържал се”, комисиите предлагат на ОбС следното: 

Р е ш е н и е   №5 

ОбС-Кресна приема Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №63/18.03.2024 г., относно 

Библиотеката на читалище „Култура 1932” гр. Кресна на носи името на Борис Костадинов 

Сандански. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

М. Божинова – предс. на ОбС – Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №15/17.01.2024 г., 

относно приемане на Годишен отчет за дейността на МКБППМН за 2023 г. 



Г. Костов: - Предлагам да се приеме предложението на Кмета. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Има ли други предложения? Няма.  Подлагам на гласуване 

предложението на г-н Г. Костов. 
Гласуване: :    10 гласа „за”,  0 „против” и  0 „въздържал се”. Приема се. 

 

М. Божинова – предс. на ОбС: - след проведените дебати, с  10 гласа  „за”, 0 „против” и   0 

„въздържал се”, комисиите предлагат на ОбС следното: 

Р е ш е н и е   №6 

ОбС-Кресна приема Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №15/17.01.2024 г., относно 

приемане на Годишен отчет за дейността на МКБППМН за 2023 г. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

М. Божинова – предс. на ОбС – Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №32/05.02.2024 г., 

относно допускане изменение на ПР за УПИ IV-51,52, УПИ V-51 и УПИ VI-52, кв. 6 по ПР на с. 

Сливница, община Кресна. 

Г. Костов: - Предлагам да се приеме предложението на Кмета. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Има ли други предложения? Няма.  Подлагам на гласуване 

предложението на г-н Г. Костов. 
Гласуване: :    10 гласа „за”,  0 „против” и  0 „въздържал се”. Приема се. 

 

М. Божинова – предс. на ОбС: - след проведените дебати, с  10 гласа  „за”, 0 „против” и   0 

„въздържал се”, комисиите предлагат на ОбС следното: 

Р е ш е н и е   №7 

ОбС-Кресна приема Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №32/05.02.2024 г., относно 

допускане изменение на ПР за УПИ IV-51,52, УПИ V-51 и УПИ VI-52, кв. 6 по ПР на с. Сливница, 

община Кресна. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

М. Божинова – предс. на ОбС – Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №33/05.02.2024 г., 

относно допускане изменение на ПР чрез изготвяне на ПУП-ПР за кв. 1 за реализирано вилно 

петно Б6 по ПРЗ на вилна зона м. „Върбите”, с. Влахи, община Кресна. 

В. Стоичков: - Предлагам да се приеме предложението на Кмета. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Има ли други предложения? Няма.  Подлагам на гласуване 

предложението на г-н В. Стоичков. 
Гласуване: :    10 гласа „за”,  0 „против” и  0 „въздържал се”. Приема се. 

 

М. Божинова – предс. на ОбС: - след проведените дебати, с  10 гласа  „за”, 0 „против” и   0 

„въздържал се”, комисиите предлагат на ОбС следното: 

Р е ш е н и е   №8 

ОбС-Кресна приема Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №33/05.02.2024 г., относно 

допускане изменение на ПР чрез изготвяне на ПУП-ПР за кв. 1 за реализирано вилно петно Б6 по 

ПРЗ на вилна зона м. „Върбите”, с. Влахи, община Кресна. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

М. Божинова – предс. на ОбС – Писмо от Кмета на община Кресна с вх. №35/05.02.2024 г., относно 

приемане за сведение Стратегически план за дейността на звеното за вътрешен одит в община 

Кресна за периода от 2023 до 2025 г. Годишен план за дейността на звеното за вътрешен одит в 

община Кресна за 2024 г. и Годишен план за професионалното обучение и развитие на вътрешния 

одитор за 2024 г. 



В. Стоичков: - Предлагам да се приеме предложението на Кмета. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Има ли други предложения? Няма.  Подлагам на гласуване 

предложението на г-н В. Стоичков. 
Гласуване: :    10 гласа „за”,  0 „против” и  0 „въздържал се”. Приема се. 

 

М. Божинова – предс. на ОбС: - след проведените дебати, с  10 гласа  „за”, 0 „против” и   0 

„въздържал се”, комисиите предлагат на ОбС следното: 

Р е ш е н и е   №9 

ОбС-Кресна приема Писмо от Кмета на община Кресна с вх. №35/05.02.2024 г., относно приемане за 

сведение Стратегически план за дейността на звеното за вътрешен одит в община Кресна за 

периода от 2023 до 2025 г. Годишен план за дейността на звеното за вътрешен одит в община 

Кресна за 2024 г. и Годишен план за професионалното обучение и развитие на вътрешния одитор 

за 2024 г. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

М. Божинова – предс. на ОбС – Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №36/06.02.2024 г., 

относно утвърждаване на Общински план за действие за изпълнение на интеграционните 

политики 2024-2027 г. 

Г. Костов: - Предлагам да се приеме предложението на Кмета. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Има ли други предложения? Няма.  Подлагам на гласуване 

предложението на г-н Г. Костов. 
Гласуване: :    10 гласа „за”,  0 „против” и  0 „въздържал се”. Приема се. 

 

М. Божинова – предс. на ОбС: - след проведените дебати, с  10 гласа  „за”, 0 „против” и   0 

„въздържал се”, комисиите предлагат на ОбС следното: 

Р е ш е н и е   №10 

ОбС-Кресна приема Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №36/06.02.2024 г., относно 

утвърждаване на Общински план за действие за изпълнение на интеграционните политики 2024-

2027 г. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

М. Божинова – предс. на ОбС – Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №55/22.02.2024 г., 

относно допускане изработване на ПУП-изменение на ОУП и изработване на ПУП-ПЗ за поземлен 

имот с идентификатор11569.70.38, местност „Полена” по КККР на с. Влахи, община Кресна. 

Б. Костов: - Предлагам да се приеме предложението на Кмета. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Има ли други предложения? Няма.  Подлагам на гласуване 

предложението на г-н Б. Костов. 
Гласуване: :    10 гласа „за”,  0 „против” и  0 „въздържал се”. Приема се. 

 

М. Божинова – предс. на ОбС: - след проведените дебати, с  10 гласа  „за”, 0 „против” и   0 

„въздържал се”, комисиите предлагат на ОбС следното: 

Р е ш е н и е   №11 

ОбС-Кресна приема Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №55/22.02.2024 г., относно 

допускане изработване на ПУП-изменение на ОУП и изработване на ПУП-ПЗ за поземлен имот с 

идентификатор11569.70.38, местност „Полена” по КККР на с. Влахи, община Кресна. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 



М. Божинова – предс. на ОбС – Писмо от Управителя на „В и К-Кресна” ЕООД с вх. №60/07.03.2024 

г., относно Годишен финансов отчет на търговското дружество с общинско имущество за 2023 г. 

Управителя на В и К-Кресна е тук, давам му думата. 

Й. Лазаров – Управител на ВиК-Кресна: - Уважаеми дами и господа общински съветници, искам да 

ви кажа, че е много трудно с тези ниски цени на питейната вода, още повече половината къщи са 

празни. Затова искам да ви уведомя, че сме внесли в КЕВР Бизнес план и цена на ВИК-услугите за 

периода 2022-2026 г., като искам да ви осведомя, че искаме увеличение на водата около 0,20 лв., като 

за това е необходимо вашето становище. До заседанието на ОбС-Кресна на 11.04.2024 г. ще внеса 

уведомление. 

В. Стоичков: - Предлагам да се приеме финансовия отчет на търговското дружество. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Има ли други предложения? Няма.  Подлагам на гласуване 

предложението на г-н В. Стоичков. 
Гласуване: :    7 гласа „за”,  0 „против” и  1 „въздържал се”. Приема се. 

 

М. Божинова – предс. на ОбС: - след проведените дебати, с  7 гласа  „за”, 0 „против” и   1 

„въздържал се”, комисиите предлагат на ОбС следното: 

Р е ш е н и е   №12 

ОбС-Кресна приема Писмо от Управителя на „В и К-Кресна” ЕООД с вх. №60/07.03.2024 г., относно 

Годишен финансов отчет на търговското дружество с общинско имущество за 2023 г. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

М. Божинова – предс. на ОбС – Писмо от Управителя на „Кресна – Инвест” ЕООД с вх. 

№64/20.03.2024 г., относно Годишен финансов отчет на търговското дружество с общинско 

имущество за 2023 г. 

В. Стоичков: - Предлагам да се приеме финансовия отчет на търговското дружество. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Има ли други предложения? Няма.  Подлагам на гласуване 

предложението на г-н В. Стоичков. 
Гласуване: :    8 гласа „за”,  0 „против” и  2 „въздържал се”. Приема се. 

 

М. Божинова – предс. на ОбС: - след проведените дебати, с  8 гласа  „за”, 0 „против” и   2 

„въздържал се”, комисиите предлагат на ОбС следното: 

Р е ш е н и е   №13 

ОбС-Кресна приема Писмо от Управителя на „Кресна – Инвест” ЕООД с вх. №64/20.03.2024 г., 

относно Годишен финансов отчет на търговското дружество с общинско имущество за 2023 г. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

М. Божинова – предс. на ОбС – Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №61/13.03.2023 г., 

относно продажба на недвижим имот – частна общинска собственост, представляващ УПИ XII, 

кв.27 по ПР на с. Долна Градешница, община Кресна. 

С. Веселинова: - Предлагам да се приеме предложението на Кмета. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Има ли други предложения? Няма.  Подлагам на гласуване 

предложението на г-жа С. Веселинова. 
Гласуване: :    10 гласа „за”,  0 „против” и  0 „въздържал се”. Приема се. 

 

М. Божинова – предс. на ОбС: - след проведените дебати, с  10 гласа  „за”, 0 „против” и   0 

„въздържал се”, комисиите предлагат на ОбС следното: 

Р е ш е н и е   №14 



ОбС-Кресна приема Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №61/13.03.2023 г., относно 

продажба на недвижим имот – частна общинска собственост, представляващ УПИ XII, кв.27 по ПР 

на с. Долна Градешница, община Кресна. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

М. Божинова – предс. на ОбС – Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №57/28.02.2024 г., 

относно продажба на имот – частна общинска собственост, представляващ поземлен имот с 

идентификатор 14492.22.151, находящ се в землището на гр. Кресна, община Кресна. 

Г. Костов: - Предлагам да се приеме предложението на Кмета. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Има ли други предложения? Няма.  Подлагам на гласуване 

предложението на г-н Г. Костов. 
Гласуване: :    10 гласа „за”,  0 „против” и  0 „въздържал се”. Приема се. 

 

М. Божинова – предс. на ОбС: - след проведените дебати, с  10 гласа  „за”, 0 „против” и   0 

„въздържал се”, комисиите предлагат на ОбС следното: 

Р е ш е н и е   №15 

ОбС-Кресна приема Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №57/28.02.2024 г., относно 

продажба на имот – частна общинска собственост, представляващ поземлен имот с идентификатор 

14492.22.151, находящ се в землището на гр. Кресна, община Кресна. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

М. Божинова – предс. на ОбС – Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №65/20.03.2024 г., 

относно продажба на имот – частна общинска собственост, представляващ поземлен имот с 

идентификатор 67369.101.168, находящ се в землището на с. Сливница, община Кресна. 

Г. Костов: - Предлагам да се приеме предложението на Кмета. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Има ли други предложения? Няма.  Подлагам на гласуване 

предложението на г-н Г. Костов. 
Гласуване: :    10 гласа „за”,  0 „против” и  0 „въздържал се”. Приема се. 

 

М. Божинова – предс. на ОбС: - след проведените дебати, с  10 гласа  „за”, 0 „против” и   0 

„въздържал се”, комисиите предлагат на ОбС следното: 

Р е ш е н и е   №16 

ОбС-Кресна приема Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №65/20.03.2024 г., относно 

продажба на имот – частна общинска собственост, представляващ поземлен имот с идентификатор 

67369.101.168, находящ се в землището на с. Сливница, община Кресна. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

М. Божинова – предс. на ОбС – Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №66/20.03.2024 г., 

относно продажба на имот – частна общинска собственост, представляващ поземлен имот с 

идентификатор 11569.132.27, находящ се в землището на с. Влахи, община Кресна. 

Г. Костов: - Предлагам да се приеме предложението на Кмета. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Има ли други предложения? Няма.  Подлагам на гласуване 

предложението на г-н Г. Костов. 
Гласуване: :    10 гласа „за”,  0 „против” и  0 „въздържал се”. Приема се. 

 

М. Божинова – предс. на ОбС: - след проведените дебати, с  10 гласа  „за”, 0 „против” и   0 

„въздържал се”, комисиите предлагат на ОбС следното: 

Р е ш е н и е   №17 



ОбС-Кресна приема Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №66/20.03.2024 г., относно 

продажба на имот – частна общинска собственост, представляващ поземлен имот с идентификатор 

11569.132.27, находящ се в землището на с. Влахи, община Кресна. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

М. Божинова – предс. на ОбС – Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №70/21.03.2024 г., 

относно продажба на имот – частна общинска собственост, представляващ поземлен имот с 

идентификатор 11569.116.7, находящ се в землището на с. Влахи, община Кресна. 

Г. Костов: - Предлагам да се приеме предложението на Кмета. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Има ли други предложения? Няма.  Подлагам на гласуване 

предложението на г-н Г. Костов. 
Гласуване: :    10 гласа „за”,  0 „против” и  0 „въздържал се”. Приема се. 

 

М. Божинова – предс. на ОбС: - след проведените дебати, с  10 гласа  „за”, 0 „против” и   0 

„въздържал се”, комисиите предлагат на ОбС следното: 

Р е ш е н и е   №18 

ОбС-Кресна приема Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №70/21.03.2024 г., относно 

продажба на имот – частна общинска собственост, представляващ поземлен имот с идентификатор 

11569.116.7, находящ се в землището на с. Влахи, община Кресна. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

М. Божинова – предс. на ОбС – Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №27/26.01.2024 г., 

относно Заявление за издаване на разрешително за водовземане от минерална вода – публична 

общинска собственост от Сашко Кузманов Драчев. 

В. Стоичков: - Предлагам ОбС-Кресна да приеме за сведение и даде принципно съгласие за 

ползване до 0,5 л/сек. минерална вода от НМВ „Градешки бани”, за реализиране на инвестиционен 

проект: „Къща за гости” в поземлен имот с идентификатор 14492,22.15 с площ 4.310 дка в 

местността „Градешки бани”. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Има ли други предложения? Няма.  Подлагам на гласуване 

предложението на г-н Г. Костов. 
Гласуване: :    10 гласа „за”,  0 „против” и  0 „въздържал се”. Приема се. 

 

М. Божинова – предс. на ОбС: - след проведените дебати, с  10 гласа  „за”, 0 „против” и   0 

„въздържал се”, комисиите предлагат на ОбС следното: 

Р е ш е н и е   №19 

ОбС-Кресна приема за сведение и дава принципно съгласие за ползване до 0,5 л/сек. минерална 

вода от НМВ „Градешки бани”, за реализиране на инвестиционен проект: „Къща за гости” в 

поземлен имот с идентификатор 14492,22.15 с площ 4.310 дка в местността „Градешки бани” по 

Заявление на Сашко Кузманов Драчев. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

М. Божинова – предс. на ОбС – Предложение от Инициативен комитет с вх. №23/23.01.2024 г., 

относно поставяне на паметник-мемориал в гр. Кресна. 

Б.Костов: - Предлагам предложението да се приеме за сведение. 

Д. Лазаров: - Предлагам да се приеме предложението на инициативния комитет. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Имаме две предложения, подлагам ги на гласуване по реда на 

тяхното постъпване. Подлагам на гласуване предложението на Б. Костов. 

Гласуване: :    8 гласа „за”,  0 „против” и  2 „въздържал се”. Приема се. 

 



М. Божинова – предс. на ОбС: - след проведените дебати, с  8 гласа  „за”, 0 „против” и   2 

„въздържал се”, комисиите предлагат на ОбС следното: 

Р е ш е н и е   №20 

ОбС-Кресна приема за сведение Предложение от Инициативен комитет с вх. №23/23.01.2024 г., 

относно поставяне на паметник-мемориал в гр. Кресна. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

М. Божинова – предс. на ОбС – Заявление от Илия Христосков Стоянов с вх. №42/07.02.2024 г., 

относно укрепване на „Пумпаловия чинар”. 

В. Стоичков: - Предлагам конкретно решение по заявлението да се гласува на сесията на 11.04.2024 

г., след изслушване на заявителя. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Има ли други предложения? Няма.  Подлагам на гласуване 

предложението на г-н В. Стоичков. 
Гласуване: :    10 гласа „за”,  0 „против” и  0 „въздържал се”. Приема се. 

 

М. Божинова – предс. на ОбС: - след проведените дебати, с  10 гласа  „за”, 0 „против” и   0 

„въздържал се”, комисиите предлагат на ОбС следното: 

Р е ш е н и е   №21 

ОбС-Кресна да гласува конкретно решение по Заявление от Илия Христосков Стоянов с вх. 

№42/07.02.2024 г., относно укрепване на „Пумпаловия чинар”, на заседанието си на 11.04.2024 г., 

след изслушване на заявителя. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

М. Божинова – предс. на ОбС – Заявление от Илия Христосков Стоянов с вх. №43/07.02.2024 г., 

относно направата на пешеходна пътека и поставяне на съответните знаци на Главен път Е-79 

срещу малкия подлез. 

В. Стоичков: - Предлагам ОбС-Кресна да препрати заявлението по компетентност на Общинската 

комисия по безопасност на движението по пътищата. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Има ли други предложения? Няма.  Подлагам на гласуване 

предложението на г-н В. Стоичков. 
Гласуване: :    10 гласа „за”,  0 „против” и  0 „въздържал се”. Приема се. 

 

М. Божинова – предс. на ОбС: - след проведените дебати, с  10 гласа  „за”, 0 „против” и   0 

„въздържал се”, комисиите предлагат на ОбС следното: 

Р е ш е н и е   №22 

ОбС-Кресна препраща по компетентност Заявление от Илия Христосков Стоянов с вх. 

№43/07.02.2024 г., относно направата на пешеходна пътека и поставяне на съответните знаци на 

Главен път Е-79 срещу малкия подлез, на Общинската комисия по безопасност на движението по 

пътищата. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

М. Божинова – предс. на ОбС – Молба от Методи Ангелов Груйчев с вх. №62/14.03.2024 г., относно 

отдаване под наем за ползване и стопанисване на водоем, находящ се в м. Крушата, имот 

№11569.140.7. 

В. Стоичков: - Предлагам ОбС-Кресна да препрати молбата по компетентност до Кмета на 

община Кресна. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Има ли други предложения? Няма.  Подлагам на гласуване 

предложението на г-н В. Стоичков. 
Гласуване: :    10 гласа „за”,  0 „против” и  0 „въздържал се”. Приема се. 



 

М. Божинова – предс. на ОбС: - след проведените дебати, с  10 гласа  „за”, 0 „против” и   0 

„въздържал се”, комисиите предлагат на ОбС следното: 

Р е ш е н и е   №23 

ОбС-Кресна препраща по компетентност до Кмета на община Кресна Молба от Методи Ангелов 

Груйчев с вх. №62/14.03.2024 г., относно отдаване под наем за ползване и стопанисване на водоем, 

находящ се в м. Крушата, имот №11569.140.7. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

М. Божинова – предс. на ОбС – Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №71/21.03.2024 г., 

относно ПУП – ПЗ за образуване на нов УПИ 11569.200.247 от имот с идентификатор 11569.200.42 по 

КК на с. Влахи с предназначение „за търговска дейност”. 

В. Стоичков: - Предлагам да се приеме предложението на Кмета. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Има ли други предложения? Няма.  Подлагам на гласуване 

предложението на г-н В. Стоичков. 
Гласуване: :    9 гласа „за”,  0 „против” и  0 „въздържал се”. Приема се. 

 

М. Божинова – предс. на ОбС: - след проведените дебати, с  9 гласа  „за”, 0 „против” и   0 

„въздържал се”, комисиите предлагат на ОбС следното: 

Р е ш е н и е   №24 

ОбС-Кресна приема Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №71/21.03.2024 г., относно ПУП 

– ПЗ за образуване на нов УПИ 11569.200.247 от имот с идентификатор 11569.200.42 по КК на с. 

Влахи с предназначение „за търговска дейност”. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

М. Божинова – предс. на ОбС – Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №76/28.03.2024 г., 

относно разрешение изработването на ПУП – ПЗ за ПИ с идентификатор 22068.20.23 по КККР на с. 

Долна Градешница. 

Г. Костов: - Предлагам да се приеме предложението на Кмета. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Има ли други предложения? Няма.  Подлагам на гласуване 

предложението на г-н Г. Костов. 
Гласуване: :    10 гласа „за”,  0 „против” и  0 „въздържал се”. Приема се. 

 

М. Божинова – предс. на ОбС: - след проведените дебати, с  10 гласа  „за”, 0 „против” и   0 

„въздържал се”, комисиите предлагат на ОбС следното: 

Р е ш е н и е   №25 

ОбС-Кресна приема Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №76/28.03.2024 г., относно 

разрешение изработването на ПУП – ПЗ за ПИ с идентификатор 22068.20.23 по КККР на с. Долна 

Градешница. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

М. Божинова – предс. на ОбС – Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №77/28.03.2024 г., 

относно разрешение изработването на ПУП – ПЗ за ПИ с идентификатор 14492.25.3 по КККР на гр. 

Кресна. 

Г. Костов: - Предлагам да се приеме предложението на Кмета. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Има ли други предложения? Няма.  Подлагам на гласуване 

предложението на г-н Г. Костов. 
Гласуване: :    10 гласа „за”,  0 „против” и  0 „въздържал се”. Приема се. 

 



М. Божинова – предс. на ОбС: - след проведените дебати, с  10 гласа  „за”, 0 „против” и   0 

„въздържал се”, комисиите предлагат на ОбС следното: 

Р е ш е н и е   №26 

ОбС-Кресна приема Предложение от Кмета на община Кресна с вх. №77/28.03.2024 г., относно 

разрешение изработването на ПУП – ПЗ за ПИ с идентификатор 14492.25.3 по КККР на гр. Кресна. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

М. Божинова – предс. на ОбС – Заявления и молби от граждани за отпускане на еднократна парична 

помощ. 

Г. Костов: - Предлагам конкретно решение да се гласува на заседанието на ОбС-Кресна на 11.04.2024г. 

М. Божинова – предс. на ОбС – Има ли други предложения? Няма.  Подлагам на гласуване 

предложението на г-н Г. Костов. 
Гласуване: :    10 гласа „за”,  0 „против” и  0 „въздържал се”. Приема се. 

 

М. Божинова – предс. на ОбС: - след проведените дебати, с  10 гласа  „за”, 0 „против” и   0 

„въздържал се”, комисиите предлагат на ОбС следното: 

Р е ш е н и е   №27 

ОбС-Кресна да гласува конкретно решение по Заявления и молби от граждани за отпускане на 

еднократна парична помощ, на заседанието си на 11.04.2024 г. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

М. Божинова – предс. на ОбС: - Поради изчерпване на материалите, закривам днешното 

съвместно заседание на постоянните комисии към ОбС-Кресна в 10,54 часа. 

 

 
 

 

Протокола е подписан на 01.04.2024 г. 
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